
 

 

 

 

Inkoop van media door de gemeente Rijswijk 

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 9 november 2021; 

overwegende, dat 

- goede professionele en geloofwaardige communicatie naar de burgers in Rijswijk van 

groot belang is; 

- gelet op de huidige ontwikkelingen op de lokale mediamarkt in Rijswijk er steeds 

meer content in lokale media moet worden ingekocht naast ingekochte advertenties 

en infopagina’s namens de gemeente 

- door burgers geen goed onderscheid kan worden gemaakt tussen gekochte 

berichten, advertenties en redactionele artikelen; 

verzoekt het college, 

- te stoppen met financiële afspraken met lokale media voor het plaatsen van content 

niet zijnde advertenties; 

- te onderzoeken of het noodzakelijk is om de rubriek RegelRecht nog in gedrukte 

versie moet worden aangeboden; 

en gaat over tot de orde van de dag.  
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